



Hong Kong
香港



Hong Kong Clock Tower
尖沙咀钟楼



Victoria Peak
太平山



Yau Ma Tei Red Brick Building
油麻地红砖屋



世界十大最佳缆车体验

The world's most amazing cable car experience

Lantau Island & Ngong Ping 360 Cable Car
大屿山昂坪360缆车

行程次序，以当地旅社安排为准。
Sequences of Itinerary are subject to local arrangement.



Man Mo Temple
文武庙



Hong Kong Space Museum
香港太空馆



Symphony of Lights
幻彩咏香江



精简行程

第一天 启程 ✈️ 香港 (机上用餐)

☑️ 入住酒店

第二天 香港 (-)

☑️ 自由活动

第三天 香港 (-)

☑️ 自由活动

第四天 香港 (-)

☑️ 自由活动

第五天 香港 ✈️ 回程 (机上用餐)



酒店住宿 (4晚)

✓ 荃湾西如心酒店或同级 x 4晚

自费项目 (必须在团体出发前预订):

香港

1. 香港HALF DAY TOUR (10PAX UP):

HKD 680/PAX (-/-/晚)

- ◆ **尖沙咀钟楼** - 于1915年建成，并于1990年列为香港法定古迹。
- ◆ **香港太空馆 (含门票)** - 是康乐及文化事务署辖下的博物馆之一，占地8,000 平方公尺。于1977年动工兴建，并于1980年10月开幕。
- ◆ **文武庙** - 是香港开埠早期的中式庙宇。
- ◆ **面塑技艺工作坊** - 香港非物质文化遗产 - 已有二千年历史，为中国传统民间工艺
- ◆ **添好运** - 饮夜茶体验《安排一起报名及认识的团友一同用》是荣获米其林一星的香港著名中式点心专门店、用平民价就能吃到的好点心。

2. 大屿山探索之旅 (10PAX UP): HKD 880/PAX (-/午/-)

- ◆ **油麻地天后古庙 (文化古迹地点)** - 油麻地天后古庙位于香港九龙，是一座历史悠久的庙宇，建于1876年，供奉海神天后娘娘。庙宇以其传统中式建筑风格和丰富的历史文化内涵著称，反映了香港的渔民文化和历史。庙内香火不断，是当地信徒和游客祈求平安的重要场所，也是了解香港传统文化的绝佳地点。
- ◆ **油麻地书院** - 是一所位于香港九龙的著名教育机构，致力于提供优质教育，培养全面发展的学生。学校提供小学和中学教育，注重学术成绩、道德品质和社会责任感。书院拥有现代化的设施，如图书馆和实验室，致力于培养一代又一代的优秀学生。
- ◆ **油麻地红砖屋 (文化古迹地点)** - 位于香港九龙，建于1895年，原为九龙水厂的附属建筑。以其独特的红砖外墙和19世纪末英国殖民地建筑风格著称。现已改造成文化和艺术场地，供社区活动和展览使用，是香港的法定古迹之一。
- ◆ **大屿山昂坪360缆车 (含缆车车票)** - (标准车厢)宝莲禅寺内享用斋菜昂坪市集，心经筒林。

3. 夜游 (10PAX UP): HKD 580/PAX (-/-/-)

- ◆ **星光大道** - 是香港表扬电影界重要人士和杰出人物的所在，最大特色就是媲美好莱坞星光大道留下杰出电影工作者的大名和手印，镶嵌在纪念牌匾上。
- ◆ **幻彩咏香江** - 每晚透过港岛和九龙42幢建筑物及两个景点的互动灯光及音乐效果，展示维港充满动感和多姿多采的一面。
- ◆ **太平山** - 含单程缆车 - 站在海拔373米的太平山顶上，您就像是乘坐飞机横越维多利亚港的上空，超过300万居民的香港区- 维港两岸的九龙半岛，香港岛北岸，将展现在您的眼前。一栋栋摩天大楼笔直的耸立着，看似伸手可及。香港是全球人口密度最高的城市之一。想象一下，当下无数座大楼都同时亮起灯时，维港的海面，维港上的夜空都被照得发紫，那会是多么壮丽璀璨。

免责声明：由于新冠肺炎疫情旅行限制当地/宗教节日，公众假期，天气状况，交通等情况，自然灾害，必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整（调整景点游览顺序）以确保行程顺利进行，会或否事先通知。

备注：如果旅游行程受到上述问题的影响，将不予退款或更换。图片仅供参考。



Tim Ho Wan
添好运



Avenue of Stars
香港星光大道



Tian Hau Temple
油麻地天后古庙



SCHEDULE

D1 DEPARTURE HONG KONG (MOB)

- ☑ Check In Hotel

D2 HONG KONG (-)

- ☑ Free & Easy Day

D3 HONG KONG (-)

- ☑ Free & Easy Day

D4 HONG KONG (-)

- ☑ Free & Easy Day

D5 HONG KONG DEPARTURE (MOB)



HOTEL OR SIMILAR (4 NIGHTS)

✓ Nina Hotel Tsuen Wan West
or similar class

x4 Nights

Free & Easy Day - OPTIONAL TOUR
(Accept booking before tour depart only):

HONGKONG

1. HONG KONG HALF DAY TOUR (10PAX UP) : HKD 680/PAX (-/-/D)

- ◆ **Hong Kong Clock Tower** - It was built in 1915 and listed as a statutory monument in Hong Kong in 1990.
- ◆ **Hong Kong Space Museum (include ticket)** - It is one of the museums under the Leisure and Cultural Services Department, covering an area of 8,000 square meters. Construction started in 1977 and opened in October 1980.
- ◆ **Man Mo Temple** - It is a Chinese-style temple in the early days of Hong Kong.
- ◆ **Dough Sculpture Craft Workshop** - Hong Kong Intangible Cultural Heritage - With a two-thousand-year history, it is a traditional Chinese folk craft.
- ◆ **Tim Ho Wan** - Night Tea Experience (Arrange for group registration and enjoy it together with fellow participants) is a famous Chinese dim sum restaurant in Hong Kong that won one Michelin star. It offers delicious dim sum at affordable prices.

2. LANTAU ISLAND NGONG PING 360 DAY TOUR (10PAX UP) : HKD 880/PAX (-/L/-)

- ◆ **Tian Hau Temple** - Located in Kowloon, Hong Kong, is a historic temple built in 1876, dedicated to the sea goddess Tin Hau (Mazu). Known for its traditional Chinese architectural style and rich cultural heritage, the temple reflects the history and culture of Hong Kong's fishing community. With its continuous incense offerings, the temple serves as a significant place for locals and visitors to pray for safety and peace. It's also an excellent site for those looking to learn about Hong Kong's traditional culture.
- ◆ **Yau Ma Tei School** - Is a renowned educational institution located in Kowloon, Hong Kong. It is dedicated to providing high-quality education and fostering well-rounded student development. The school offers both primary and secondary education, emphasizing academic excellence, moral character, and social responsibility. With modern facilities such as libraries and laboratories, Yau Ma Tei School is committed to nurturing generations of outstanding students.
- ◆ **Yau Ma Tei Red Brick Building** - Located in Kowloon, Hong Kong, is a historic structure built in 1895. Originally part of the Kowloon Waterworks, it served as workers' quarters and workspace. The building is notable for its distinctive red brick exterior and late 19th-century British colonial architectural style. It has been repurposed as a cultural and arts venue for community activities and exhibitions and is recognized as a declared monument in Hong Kong.
- ◆ **Lantau Island & Ngong Ping 360 Cable Car** - Enjoy Lantau Island's Signature Panoramic Views with Np360. The fastest way to Big Buddha and Po Lin Monastery.

3. Night Tour (10PAX UP): HKD 580/PAX (-/-/-)

- ◆ **Avenue of Stars** - is where Hong Kong honors important and outstanding figures in the film industry. The biggest feature is that the names and handprints of outstanding film workers left on the Hollywood Avenue of Stars are inlaid on commemorative plaques and arranged on the Avenue of Stars in chronological order.
- ◆ **Symphony of Lights** - combines interactive lights of 42 buildings and two attractions on both Hong Kong Island and Kowloon with musical effects to showcase the vibrancy and glamorous night vista of Victoria Harbour.
- ◆ **Victoria Peak (include one-way cable car)** - Standing on the top of the 373-meter-high Victoria Peak, you are flying across the Victoria Harbour. The city of Hong Kong with more than 3 million inhabitants - "the Kowloon Peninsula on both sides of the Victoria Harbour, the north shore of Hong Kong Island will be one by one. Show it in front of your eyes. In this way, a skyscraper stands straight and seems to be within reach. Don't forget that Hong Kong is one of the most densely populated city in the world. Imagine that when countless buildings at the foot of the mountain were lit at the same time, the sea bream of the Victoria Harbour and the sky above the Victoria Harbour were all purple, how magnificent it would be.

Disclaimer: Due to Covid-19 travel restrictions, local / religious festivals, public holidays, weather condition, transport technical issue, acts of nature, Golden Destinations reserved the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice.

Remark: There will be no refund or replacement if the tour logistic a ected by the above issue. All pictures are for illustration purpose only.

General Information

· 香港 HONGKONG ·



货币 Currency 	Hongkong Dollar - HKD 港币 - HKD	信用卡 Credit Card 	* 致电信用卡中心, 以延长你的信用卡额度 * Major credit cards such as Visa and Master card are mostly widely used
货币兑换率 Exchange Rate 	10 HKD = MYR 6 10 港币 = 马币 6 <small>*Subject to currency of the day* *以当天汇率为准*</small>	拨号代码 Dial Code 	Hong Kong : +852 香港 : +852
电压 Voltage 	Voltage - almost always 220 V 电压 - 220伏特	插座 Power Socket 	类型 / Type G - 品字形插头 / 3 Pin plugs 类型 / Type I - 八字扁型脚+接地孔 / 3 Oblique flat blade pin "V-shape"
时差 Time Different 	Hong Kong - No time different with Malaysia 香港 - 时间与马来西亚时间标准时无相差	行李托运 Luggage Allowance 	Each individual are entitled to check in 1 luggage of not more than 20 kg and a hand carry bag not more than 7 kg. 每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机, 以及托运行李不超过20公斤。
气候 Weather 	<input type="checkbox"/> Summer 夏季 1月 - 12月 Jan to Dec 31°C ~ 14°C <small>*Subject to weather of the day* *以当天天气报告为准*</small>		
飞机型号 Aircraft Type 	<p>A330</p>	<p>A320</p>	

Departure Date: 出发日期:	<input type="text"/>	Flight : 航班行程:	<input type="text"/>
Tour Fare: 团费:	<input type="text"/>	Airport Tax & Fuel Surcharge: 机场税及燃油附加费:	<input type="text"/>
Tipping: 小费:	<input type="text"/>	Agent Collection Fee: 旅行社代收费:	<input type="text"/>
Visa: 签证:	<input type="text"/>	Travel Insurance: 旅行保险:	<input type="text"/>
		TOTAL : 总数:	<input type="text"/>



GD Partner: